

Program Introduction 项目介绍

Based on the advantageous educational resources, the UESTC international Pre-University Program provides (12-23)-week intensive courses to international students who have graduated from high school and are interested in pursuing undergraduate degrees at UESTC. The Pre-University training provides international students five modules such as Chinese language learning, cultural adaptation, and undergraduate integrations in double first-class university. After the preparatory study, international students who pass the assessment and meet UESTC admission standards can directly enter the undergraduate program.

电子科技大学留学生预科培训项目依托学校优越的教育资源,以培养国际化人才为目标,为有志于攻读电子科技大学本科学位的高中毕业且成绩优秀的国际学生,提供3个月-1年的集中强化培训。电子科技大学预科培训为在校学习的留学生提供专业级的语言培训、文化适应及文化交流、双一流的本科衔接融入等多个平台。经过预科学习,通过考核、达到录取标准的留学生可直接升入电子科技大学本科。

II Teaching Objectives 教学目标

We are aiming to provide the tailored counseling guidance for international applicants, which help them accomplish their study at UESTC, to improve their understanding of Chinese education and culture, and help them successfully complete the language and study adaptation process.

为报考电子科技大学的留学生提供专项升学辅导,为留学生进入电子科技大学完成高等教育打好学业基础,增进留学生对中国教育及文化的了解,帮助留学生顺利完成语言、学习适应性过程。

III Curriculum 课程设置

Training period: Spring semester (March-July)

Autumn semester (September-January)

Training content: Chinese language, Mathematics, Physics, Foundational courses of the major,

Cultural Adaptation lectures, Cultural Immersion Activities

培训时间:春季班(3月-7月),秋季班(9月-第二年1月)

培训课程:综合汉语、数学、物理、专业强化、文化适应性讲座、文化实践等

EXPERIENCE LEARN GROM



Application Period and Fees 申请时间及费用

Application fee: 420 RMB

Tuition: 10000 RMB / Semester Application Period: All Year

报名费: 420元人民币

学费: 10000元人民币/学期

申请时间:全年

报名费在递交申请材料时缴纳,报名费一经缴纳,不予退还

The application fee is payable upon submission of application materials and is non-refundable once paid.

Application Qualifications and Process 申请资格及流程



Non-Chinese citizens between 18 years and 25 years old,

Non-Chinese high school certificate, physically and mentally healthy.

年满18-25周岁, 高中以上学历, 身体健康的非中国籍公民;



Log into the UESTC online application system: http://admission.uestc.edu.cn, Select "Self-sponsored" \rightarrow "Pre-University Program".

登录电子科技大学网上报名系统: http://admission.uestc.edu.cn进行网上报名,选择自费-预科项目。

VI. CONTACT INFORMATION 联系方式

School of International Education 电子科技大学国际教育学院

Tel: 0086-28-61831638, 0086-28-83202353 Ms. Lin, Ms. Ma 联系电话: 0086-28-61831638、0086-28-83202353 林老师,马老师

Email: admission@uestc.edu.cn, studyin@uestc.edu.cn 邮箱: admission@uestc.edu.cn, studyin@uestc.edu.cn



学校提供校内住宿 UESTC provides on-campus accommodation